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Important Information / 重要信息

1. The installation and maintenance of the product can only use the original parts, and the installation and operation of the equipment 
    shall be subject to national and international regulations.
    本产品安装和维护工作只能使用原厂配件，设备的安装和操作适用于国家和国际法规。

2. DMK is not liable for any damages resulting from improper or unskilled conduct.
    DMK 不承担任何因不当或不熟练行为而造成的损害赔偿责任。

3. Only qualified installation personnel are allowed to assemble and install products obtained from the DMK.
    只允许有安装资质的人员组装和安装从 DMK 获得的产品。

4. The contents of this manual are subject to change without prior notice. Please refer to the material in kind.
    本说明书的内容如有变更，恕不另行通知。请以实物为准。

5. If in doubt, please contact the supplier.
    如有疑问，请与供应商联系。

Recommended Installation Procedure / 推荐安装过程

Toolings / 工具

十字螺丝刀
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Recommended Installation Procedure / 推荐安装过程

1.	The input voltage of this product is 12/24VDC. When installing this product, follow the information labeled on the product.
	 此产品的输入电压为 12/24VDC, 当在安装此产品时，请按照产品贴上的信息来操作。
2.	When using low-voltage products, please equip low-voltage 12/24VDC output switching power supply or coil transformer. The total power 
	 of all lamps combined cannot exceed 80% of the total power of the power supply. Be sure to find a qualified electrician for installation.
	 当使用低压产品时，请配低压 12/24VDC输出的开关电源或线圈式的变压器。所有灯具相加的总功率不能超过电源总功率的 80%，安
	 装时请务必找有资质的电工。
3.	The main material of this product is stainless steel. Due to poor thermal conductivity, please make sure to put the lamp in water before
	 lighting it up.
	 这款产品的主要材料是不锈钢，由于热导率较差，使用此灯时，请确保把灯具放在水里再点亮。
4.	Applicable ambient temperature: less than 1 meter water depth, water temperature between -20℃ ~ 40℃ .
	 适用的环境温度为：低于 1米水深，水温在 -20℃～ 40℃之间。

Wiring Diagram / 接线图
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